

## **ISO14001 CERTIFICATE**

Certificate No.: 061-24-E1-0082-R1-L

We hereby certify that Kinwong Electronic Technology (Zhuhai) Co., Ltd

Organization code: 91440400MA4X17X41G

by reason of its

### **Environmental Management System**

has been awarded this certificate for compliance with the standard

GB/T 24001-2016 idt ISO 14001:2015

Register Address: No.801, Nanshui Avenue, Nanshui Town, Jinwan District, Zhuhai

Certification Area: The manufacture of high-multilayer circuit boards and high-density

interconnection (HDI) circuit boards and related management activities

Signed by:

Daihungi

Date of initial issue: 28th Jul 2021

Date of issue: 27th Jul 2024 Date of expiry: 26th Jul 2027 The First Surveillance logo The Second Surveillance logo

The surveillance audits shall be performed in a yearly manner during the validation. The continual effectiveness of the certificate shall be marked by the surveillance qualification logo as pasted below. The validity information of the certificate shall be inquired from the website www.sscc.net.cn

#### SHENZHEN SOUTHERN CERTIFICATION CO., LTD.

Tel:+86-755-26995902、26995561、26995547

Add: Room 808, Block B, Building 7, Shenzhen Bay Eco-Technology Park, No.1819 Shahe West Road,

Yuehai Community, Nanshan District, Shenzhen

Web: www.sscc.net.cn





中国认可 国际互认 管理体系 MANAGEMENT SYSTEM CNAS C061-M

The validity information of the certificate shall be inquired from the CNCA website www.cnca.gov.c



# 环境管理体系认证证书

证书注册号: 061-24-E1-0082-R1-L

兹证明

## 景旺电子科技(珠海)有限公司

统一社会信用代码: 91440400MA4X17X41G

建立的环境管理体系符合标准

GB/T 24001-2016 idt ISO 14001:2015

注册地址:珠海市金湾区南水镇南水大道801号

认证范围: 高多层印制线路板和高密度互联(HDI)线路板的制造及相关管理活动

签发人:

首次发证日期: 2021年07月28日 本次换证日期: 2024年07月27日

证书有效期至: 2027年07月26日

第一次监审 合格标志 (粘贴处) 第二次监审 合格标志 (粘贴处)

本证书有效期内每年需进行监督审核,证书 是否继续有效以是否加贴监督合格标志为准。 登陆www.sscc.net.cn进行证书有效性查询。

深圳市南方认证有限公司

地址:深圳市南山区粤海街道沙河西路1819号深圳湾科技

生态园7栋B座808

电话: 0755-26995902、26995561、26995547

网址: www.sscc.net.cn



中国认可 国际互认 管理体系 MANAGEMENT SYSTEM CNAS C061-M

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站 (www.cnca.gov.cn)上查询。